

Referat distriktsbestyrelsesmøde 04.10.05.

Deltagende klubber: BIG, BORK, HARI, HOKR, HOSK, HBR, HJRK, KOOR, LERK, NTR, RSL, RIRI, ROM, SKRK, SPOR, SRS, THOR, VIR, AAHR, ELME.

Velkomst: Kaare Rahbek.

Preben Staun, DIF: Organisering af idrætten i forbindelse med kommunalreformen.

Efter kommunalvalget i november 2005, vil der frem til 01.01.07 blive truffet mange vigtige beslutninger omkring fremtidig tilskud til idrætsforeningerne i de nye storkommuner. Det er derfor meget vigtigt at klubberne er meget opmærksomme på at være med ved møderne, således at man får indflydelse. DIF ser gerne at der bliver nedsat **Idrætsråd / Idrætssamvirke**, i de nye kommuner, men det er foreningerne som har ansvaret for at dette organ bliver nedsat.

Det er meget vigtigt at idrætten taler med samlet stemme, da der således vil være større gennemslagskraft over for politikerne.

Er der spørgsmål i forbindelse med ovenstående, kan klubberne kontakte DIF konsulenterne Asbjørn Nordam – Søren Gøtche.

Jørgen Mertz, DRF: Nyt fra hovedbestyrelse.

Referat fra HB møderne bliver lagt på nettet senest 8 dage efter mødets afholdelse.

Nyhedsbrev fra DRF, man kan abonnere på dette nyhedsbrev.

Der vil blive afholdt fest til Repræsentantskabsmødet hvert år.

Officials og distrikts FU medlemmer inviteres til rep.- og halvvejsmødet, men har ikke tale- og stemmeret.

Budget 2006 og fremover – vil der blive prioriteret ud fra deisen, hvor får vi flest aktiviteter for pengene.

DRF strategiplan 2006 – 2012.

Vision – idegrundlag – værdier. Der er lavet SWAT analyse, (bliver lagt på Distriktets hjemmeside).

Der opfordres til at deltage ved halvvejsmødet d. 29.10.05. i Odense.

Nyt fra udvalgene:

Afd. Bredde. V Georg Rosenkilde:

Gennemgang af stævne sæsonen. Der har været afholdt mange gode stævner, ved nogle af stævnerne kunne der godt have været flere starter. Det er især springning, som har dette problem.

Afd. Bredde og afd sport kommer med forslag til hvordan man kan imødegå problemerne med for få tilmeldinger og dermed undgå aflysninger af stævner.

DRF har skiftet forsikringsselskab til TRYG forsikringer.

Vagn Christensen:

Orienterede omkring erfaringer fra region Vest. Og foreslog at D stævner lægges ind under afd. Sport.

Dette forslag vil blive behandlet på FU og tages med på næste Distriktsbestyrelsesmøde.

Marianne – fra region Midt.

Der er aflyst 2 stævner, dels pga af for få tilmeldinger og Kibæk Rideklub var blevet opsagt af sit lejemål.

Der er afviklet regions Cup.

Jagt og terrænudvalget v Anni Ooppelstrup.

5. maj blev der indviet terræn bane i Haderup, alle kan få lov til at benytte denne bane. Kontakt Haderup Rideklub.

Der er afholdt 4 jagter i: Hodsager – Bording – Hjerl Hede – Gl. Næskjær. Hubertusjagt afholdes ved Lem. – se hjemmesiden.

Der er afholdt kursus i terrænspringning v Stefan Mogensen – Brams.

Kursusudvalg v Lone Hammer:

Der bliver planlagt 3 ”Klar parat” kurser om året. Se hjemmesiden.

Ligeledes er der planlagt et kursus for undervisere. Se hjemmesiden.

Der blev fremsat ønske om kursus for banebygger.

AFD. Sport / Pony v Inger Overby:

Roser klubberne for at afvikle gode stævner, med god organisation og pæne faciliteter.

Junior/young rider distrikts mesterskaberne bliver flyttet til anden termin, mere om dette på hjemmeside.
Stævnekoordinerende møde for distriktet, afholdes d. 25.10.05 i Viborg Rideklub.

Valg til FU:

På valg var: Helle Pedersen. Modtog ikke genvalg.
Anni Ooppelstrup. Jagt og terræn. Blev genvalgt for 2 år.
Lone Hammer, Kursusudvalg. Valgt for 1 år.
Georg Rosenkilde, Afd bredde. Blev genvalgt for 2 år.

Inger Overby, Afd. Sport. Blev valgt for 2 år.
Per Nielsen, Pony udvalg. Blev valgt for 1 år.

Tak til Helle:

Det er med stor beklagelse at Helle Pedersen har valgt at stoppe sit arbejde i FU.

Men der er også samtidig forståelse for denne beslutning, da Helle har været med i så mange år, at der ikke er nogen som kunne huske hvornår Helle startede med dette arbejde.

Helle er perfektionist og går aldrig på kompromis. Hun har i alle disse år arbejdet for at Distrikt 11/13 skulle have en god stævnestruktur og dermed klubber som kunne afvikle gode stævner til gavn for hest og rytter.

Helle har sagt ja til at vi må trække på hendes viden og erfaring.

Stort tak til Helle..

Eventuelt:

Spørgeskemaundersøgelse. Der blev på forrige distriktsbestyrelsesmøde vedtaget, at der skulle laves en undersøgelse af, hvad der kunne gøres bedre for at få klubberne til at deltage ved møderne.

Der var kun 1 klub (KOOR) som ønskede at besvare det udsendte spørgeskema. Der er beklageligvis således ikke det store grundlag for at ændre på konceptet.

Forslag: Det skal gøres lovpligtigt at ride med hjelm.

Forslag: Det skal ikke kunne lade sig gøre at starte distrikts mesterskab i dressur, når man har startet Prix St. Georg.

Afd. Sport vil se på problematikken.

Næste møde: 21.03.06. i Viborg Rideskole.

Forretningsudvalget.